



Version française plus bas

POC Talk October 2023

In this issue

- National Conference Committee (NCC) News
- Education News
- Membership News
- Committee News
- Marketing and Communications News

NATIONAL CONFERENCE COMMITTEE (NCC) NEWS



**Don't miss out on exploring new products and services with our
Exhibitors at the POC Virtual Expo!**

2023 POC VIRTUAL SUMMIT

**Thursday, October 26, 2023
10:00am to 7:00pm Eastern**

There's No Stopping Us Now!

The POC Expo is pleased to feature the following virtual exhibitors:

- **Gordon's Downsizing & Estate Services Ltd. Brokerage**
- **Grid + Glam**
- **Institute for Challenging Disorganization**
- **Let Me Organize It, LLC and Get Littles Organized**
- **MaxSold**
- **Productively Organized**
- **Velvet Pumpkin Productions**
- **Well Bean Coaching Inc.**

In addition, POC will host a Volunteer Booth where you can learn about POC volunteer initiatives and how you can get involved.

Attend the POC 2023 Virtual Summit for your access to these exhibitors and so much more!

Be sure to [check out the Summit Brochure](#) for details about the exciting, innovative, and expanded virtual program we have planned for you!

Register for the POC 2023 Virtual Summit!

NOTE: Make sure you hit the "Please login to see member pricing" button to ensure you receive member pricing.

[Join us on Facebook](#) or [follow us on Twitter](#) for sneak peeks and more information!

Interested in Sponsorship, Exhibiting, and/or Advertising?

POC invites you to sponsor, exhibit, and/or advertise at the 2023 Virtual Summit, where you can achieve maximum exposure for your product or service to professional organizers from across Canada and the U.S. This is an excellent opportunity for you to market to your target audience; at this virtual summit, nearly every attendee constitutes a highly qualified lead! Exclusive sponsorship, exhibiting, and advertising opportunities enhance your exposure to attendees and members and are designed to fit your marketing objectives.

There are many marketing opportunities at the upcoming Summit that will help you promote your products and/or services directly to your target audience. The [POC 2023 Sponsor/Exhibitor/Advertising Opportunities Guide](#) outlines a number of ways, at price points that fit any budget, for you to realize quality leads and promote interest.

EDUCATION NEWS

The Education Committee is proud to announce that with the addition of [Marketing Your Organizing Business](#) earlier this month, all of the [Core TPO courses](#) have been updated and are now available on-demand in both French and English!

In our ongoing effort to provide Professional Organizers with continuing education options, we have moved forward with creating the next wave of Elective Courses. Be sure to look out for some exciting new courses in the coming months!

If you have an idea for an elective course that you would like to create, we have recently established an [open RFP](#) so that you can apply at any time. You can find it anytime by scrolling down to the bottom of the [Courses page](#) under the “Education & Events” tab.

Allison Weigensberg
[Director of Education](#)

MEMBERSHIP NEWS

POC Congratulates New Platinum Leaf Member Soraiya Kara



Soraiya Kara, owner of POSabilities Organizing, is a member of the BC Lower Mainland chapter. She joined POC in 2003, and achieved her Gold Leaf in 2013 - one of the earliest members to do so. She received the Ambassador Award in 2012 and the Harold Taylor Award in 2016. Over the years she has served as chair of her chapter, and twice on the national board, where her strength of character and her sense of humour were great assets. She continues to mentor both new and experienced organizers, offer subcontracting opportunities, and to be an example for us all.

Congratulations on your Platinum Leaf, Soraiya! Thank you for all you have done and continue to do for POC.

POSabilities.

PRIORITIZE | ORGANIZE | SYSTEMIZE

COMMITTEE NEWS

NEWS FROM THE POC 25TH ANNIVERSARY COMMITTEE

25th Anniversary



2024 will be our POC Anniversary Celebrating 25 Years of Impact

The 25th anniversary isn't just a celebration of the past; it's a catalyst for the future. POC is committed to advancing the profession and equipping its members with the skills and knowledge to thrive in a rapidly changing world. As the organizing industry continues to grow, POC's 25th anniversary is a testament to its enduring commitment to excellence and a promise of continued support and innovation for its members in the years to come. Get ready to be part of a memorable year, embracing the legacy while boldly stepping into the future of organizing.

NOMINATING COMMITTEE NEWS



Exciting news from the Nominating Committee!

We have a new Chair stepping up on November 1st - Caitlin Smith. She is onboarding and training now and you'll get to meet her if you step into the Nominating Committee booth at this year's Summit.

Caitlin is a Professional Organizer in the Peterborough area and her company, ReCreate Space, helps clients create simplified peaceful spaces that are both functional and beautiful. Please reach out to Caitlin to welcome her or if you have any questions about volunteering with POC at nominatingchair@organizersincanada.com

There are some fresh initiatives planned for the Summit that highlight and recognize the important contributions of our dedicated volunteers. This is so timely because the Summit everyone loves to attend and gets so much out of, is made possible by volunteers and their good work. Thank you to each and every contributor to this year's event!

We have a few open volunteer positions to fill.

We are looking for another organizer or two to round out the Nominating Committee now that one of our members has stepped into the Chair role. If you think volunteerism is the heartbeat of POC, this might be the perfect low time commitment role for you.

We are looking for a few volunteers to hit the ground running and get started on next year's Summit with the Conference Committee. Maybe you'll love every single thing about this year's event and want to carry the torch into 2024 or maybe you'll see things you'd like to change. This is your opportunity to create momentum to make every year better and better.

The Education Committee is looking for volunteers to create and deliver content to our members who are thirsty for knowledge about our industry. If you have teaching experience, maybe you speak French or you just want to get involved, please reach out.

MARKETING AND COMMUNICATIONS NEWS

Our POC Virtual Summit is on Thurs Oct 26!

And we want YOU to tag us in your social media posts that day!

Whether it be where you're tuning into the conference from (the cottage, on vacation, at home) or what your favourite presentations are - get creative with it and tag our POC accounts on Facebook on Instagram. We will share your tagged posts/stories on our stories! And of course, tune into our stories throughout the day to see what your fellow members are up to!

Happy learning!

Adeilah Dahlke

[Director of Marketing and Communications](#)

Professional Organizers in Canada's Social Media Pages



Facebook

3,419 followers (18 new)
2,273 post reach
260 post engagements

3 419 followers (18 nouveaux)
2 273 portée du message
260 engagements de messages



**Professional Organizers
in Canada**

@professionalorganizerscanada

Instagram

1,918 followers (43 new)
1,630 accounts reached
394 post interactions
16,503 impressions

1 918 followers (43 nouveaux)
1 630 comptes atteints
394 interactions avec les messages
16 503 impressions



1,047 Posts
1,918 Followers
542 Following

POC - Professional Organizers in Canada
Community

National Association of Professional Organizers 🇨🇦

Need to find an Organizer?

Want to be a Professional Organizer?

Visit our site to learn more! 🙌🙌🙌

linktr.ee/organizersincanada

Professional dashboard

1.6K accounts reached in the last 30 days.

Missed an issue of POC Talk or want to see a previous issue?

Did you know you can find back issues of POC Talk from April 2016 onwards? Past issues of POC Talk are available on the website in the Members Only area, on the POC Talk page (login required).



Professional Organizers in Canada is a proud affiliate of
NAPO, ICD, NASMM, APDO, and FFPO

Professional Organizers in Canada recognizes and thanks all our Associate
Members for their ongoing support and partnership.

1-800-GOT-JUNK?[®]
THE WORLD'S LARGEST JUNK REMOVAL SERVICE


TRANSITIONSquad[®]

maxxsold

Get in on the auction!

JUSTJUNK
Removal Made Easy![®]



**ATLAS JUNK
REMOVAL INC.**



**STORAGE
WARRIOR**





Estate & Contents Sales



ZENSURANCE



We've Got Room For That™





**MAJORTM
MOVE**

ShelfGenie[®]

a neighbourly company



PROFESSIONAL
ORGANIZERS
IN CANADA



ORGANISATEURS
PROFESSIONNELS
AU CANADA

**Bulletin
des**



Bulletin des OPC - Octobre 2023

Dans cette édition

- Nouvelles du Comité du Congrès national (CCN)
- Nouvelles de l'éducation
- Nouvelles des membres
- Nouvelles des comité
- Nouvelles du marketing et de la communication

NOUVELLES DU COMITÉ DU CONGRÈS NATIONAL (CCN)



**Ne manquez pas d'explorer de nouveaux produits et services avec
nos exposants à l'exposition virtuelle des OPC!**

SOMMET VIRTUEL OPC 2023

**Jeudi 26 octobre 2023
10 h 00 à 19 h 00 (heure de l'Est)**

Rien ne nous arrêter !

L'exposition POC est heureuse de présenter les exposants virtuels suivants :

- **Gordon's Downsizing & Estate Services Ltd. Brokerage**
- **Grid + Glam**
- **Institute for Challenging Disorganization**
- **Let Me Organize It, LLC and Get Littles Organized**
- **MaxSold**
- **Productively Organized**
- **Velvet Pumpkin Productions**
- **Well Bean Coaching Inc.**

De plus, les OPC tiendront un kiosque des bénévoles où vous pourrez vous renseigner sur les initiatives des OPC en matière de bénévolat et sur la façon dont vous pouvez vous impliquer.

Participez au Sommet virtuel des OPC 2023 pour avoir accès à ces exposants et à bien d'autres choses encore!

Ne manquez pas de consulter la [brochure du sommet](#) pour plus de détails sur le programme virtuel passionnant, innovant et élargi que nous avons prévu pour vous !

Inscrivez-vous au sommet virtuel POC 2023!

REMARQUE : Assurez-vous de cliquer sur le bouton "Veuillez vous connecter pour voir les prix réservés aux membres" afin de vous assurer que vous bénéficiez des prix réservés aux membres.

Rejoignez-nous sur [Facebook](#) ou suivez-nous sur [Twitter](#) pour des aperçus et plus d'informations !

Intéressé par une commandite, une exposition ou une publicité ?

Les OPC vous invitent à commanditer, à exposer ou à faire de la publicité au Sommet virtuel 2023, où vous pourrez maximiser la visibilité de votre produit ou service auprès des organisateurs professionnels du Canada et des États-Unis. Il s'agit d'une excellente occasion pour vous de faire du marketing auprès de votre public cible ; à ce sommet virtuel, presque tous les participants constituent un client potentiel hautement qualifié ! Des opportunités exclusives de sponsoring, d'exposition et de publicité améliorent votre visibilité auprès des participants et des membres et sont conçues pour répondre à vos objectifs de marketing.

Le prochain sommet offre de nombreuses possibilités de marketing qui vous aideront à promouvoir vos produits et/ou services directement auprès de votre public cible. Le [**guide des opportunités de sponsoring, d'exposition et de publicité de POC 2023**](#) présente un certain nombre de moyens, à des prix adaptés à tous les budgets, qui vous permettront d'obtenir des contacts de qualité et de susciter l'intérêt.

NOUVELLES DE L'ÉDUCATION

Le comité de la formation est fier d'annoncer qu'avec l'ajout du cours [Le marketing de votre entreprise en organisation](#) plus tôt ce mois-ci, tous les [cours principaux du programme FOP](#) ont été mis à jour et sont maintenant disponibles sur demande en français et en anglais !

Dans le cadre de nos efforts continus pour offrir aux organisatrices professionnelles des options de formation continue, nous sommes allées de l'avant avec la création de la prochaine vague de cours facultatifs. Ne manquez pas de découvrir de nouveaux cours passionnants dans les mois à venir !

Si vous avez une idée de cours facultatif que vous aimeriez créer, nous avons récemment mis en place un [appel de propositions: conceptrices de cours](#) général afin que vous puissiez poser votre candidature à tout moment. Vous pouvez le trouver en défilant au bas de [la page des cours](#) sous l'onglet Formation et événements.

Allison Weigensberg

[Directrice de la formation](#)

NOUVELLES DES MEMBRES

Les OPC félicitent Soraiya Kara, nouveau membre de la Feuille de platine



Soraiya Kara, propriétaire de POSabilities Organizing, est membre de la section du Lower Mainland de la Colombie-Britannique. Elle s'est jointe aux OPC en 2003 et a obtenu sa feuille d'or en 2013 - l'un des premiers membres à le faire. Elle a reçu le prix Ambassadeur en 2012 et le prix Harold Taylor en 2016. Au fil des ans, elle a été présidente de son chapitre et a siégé à deux reprises au conseil national, où sa force de caractère et son sens de l'humour ont été de grands atouts. Elle continue d'encadrer les organisateurs nouveaux et expérimentés, d'offrir des possibilités de sous-traitance et d'être un exemple pour nous tous.

Félicitations pour votre feuille de platine, Soraiya ! Merci pour tout ce que vous avez fait et continuez à faire pour POC.

POSabilities.

PRIORITIZE | ORGANIZE | SYSTEMIZE

NOUVELLES DES COMITÉS

NOUVELLES DU COMITÉ DU 25E ANNIVERSAIRE DU POC

25th Anniversary



2024 sera l'anniversaire de notre POC Célébration de 25 ans d'impact

Le 25e anniversaire n'est pas seulement une célébration du passé, c'est un catalyseur pour l'avenir. Les OPC s'engagent à faire progresser la profession et à doter leurs membres des compétences et des connaissances nécessaires pour prospérer dans un monde en rapide évolution. Alors que l'industrie de l'organisation continue de croître, le 25e anniversaire des OPC est un témoignage de son engagement durable envers l'excellence et une promesse de soutien et d'innovation continus pour ses membres dans les années à venir. Préparez-vous à faire partie d'une année mémorable, en embrassant l'héritage tout en faisant un pas audacieux vers l'avenir de l'organisation.

NOUVELLES DU COMITÉ DE NOMINATION



Des nouvelles passionnantes de la commission des nominations !

Nous avons une nouvelle présidente qui prendra ses fonctions le 1er novembre - Caitlin Smith. Elle est en train de s'intégrer et de se former et vous pourrez la rencontrer si vous passez au kiosque du Comité des nominations lors du Sommet de cette année.

Caitlin est une organisatrice professionnelle de la région de Peterborough et son entreprise, ReCreate Space, aide les clients à créer des espaces simplifiés et paisibles qui sont à la fois fonctionnels et beaux. N'hésitez pas à contacter Caitlin pour lui souhaiter la bienvenue ou si vous avez des questions sur le bénévolat au sein des OPC à l'adresse nominatingchair@organizersincanada.com.

De nouvelles initiatives sont prévues pour le Sommet afin de souligner et de reconnaître les contributions importantes de nos bénévoles dévoués. Ces initiatives arrivent à point nommé, car c'est grâce aux bénévoles et à leur bon travail que le Sommet, auquel tout le monde aime assister et dont on tire tant d'avantages, est possible. Merci à tous ceux qui ont contribué à l'événement de cette année !

Nous avons quelques postes de bénévoles à pourvoir.

Nous recherchons un ou deux autres organisateurs pour compléter le comité de nomination, maintenant que l'un de nos membres a pris la présidence. Si vous pensez que le bénévolat est le pouls des OPC, ce poste pourrait être celui qui vous conviendrait le mieux.

Nous recherchons quelques volontaires pour commencer à préparer le sommet de l'année prochaine avec le comité de la conférence. Peut-être aimerez-vous tous les aspects de l'événement de cette année et souhaitez-vous porter le flambeau jusqu'en 2024, ou peut-être verrez-vous des choses que vous aimeriez changer ?

Le comité d'éducation est à la recherche de bénévoles pour créer et diffuser du contenu à nos membres qui ont soif de connaissances sur notre industrie. Si vous avez de l'expérience dans l'enseignement, si vous parlez français ou si vous souhaitez simplement vous impliquer, n'hésitez pas à nous contacter.

NOUVELLES DU MARKETING ET DE LA COMMUNICATION

Notre sommet virtuel POC a lieu le jeudi 26 octobre !

Et nous voulons que VOUS nous identifiiez dans vos messages sur les médias sociaux ce jour-là !

Qu'il s'agisse de l'endroit d'où vous écoutez la conférence (au chalet, en vacances, à la maison) ou de vos présentations préférées, faites preuve de créativité et marquez nos comptes des OPC sur Facebook et Instagram. Nous partagerons vos posts/récits tagués sur nos stories ! Et bien sûr, regardez nos histoires tout au long de la journée pour voir ce que font vos collègues !

Bon apprentissage !

Adeilah Dahlke

[Directrice du marketing et de la communication](#)

Pages de médias sociaux des Organismes professionnels au Canada



Facebook

3,419 followers (18 new)
2,273 post reach
260 post engagements

3 419 followers (18 nouveaux)
2 273 portée du message
260 engagements de messages



**Professional Organizers
in Canada**

@professionalorganizerscanada

Instagram

1,918 followers (43 new)
1,630 accounts reached
394 post interactions
16,503 impressions

1 918 followers (43 nouveaux)
1 630 comptes atteints
394 interactions avec les messages
16 503 impressions



1,047 Posts
1,918 Followers
542 Following

POC - Professional Organizers in Canada

Community

National Association of Professional Organizers 🇨🇦

Need to find an Organizer?

Want to be a Professional Organizer?

Visit our site to learn more! 🙌🙌🙌

linktr.ee/organizersincanada

Professional dashboard

1.6K accounts reached in the last 30 days.

**Vous avez manqué un numéro du Bulletin des OPC ou vous souhaitez
consulter un numéro précédent ?**

Saviez-vous que vous pouvez trouver les anciens numéros du Bulletin des OPC à partir d'avril 2016 ? Les anciens numéros du Bulletin des OPC sont disponibles sur le site web dans la zone réservée aux membres sur la page *Bulletin des OPC* (POC Talk en anglais) (connexion requise).



**Organisateurs professionnels au Canada est fière d'être affiliée à
NAPO, ICD, NASMM et APDO**

Organisateurs professionnels au Canada reconnaît et remercie tous ses membres associés pour leur soutien et leur partenariat continu.

1-800-GOT-JUNK?®
THE WORLD'S LARGEST JUNK REMOVAL SERVICE


TRANSITIONSquad®

maxsold

Get in on the auction!

JUSTJUNK  **Removal Made Easy!**®



**ATLAS JUNK
REMOVAL INC.**



**STORAGE
WARRIOR**





Estate & Contents Sales



ZENSURANCE



We've Got Room For That™





**MAJORTM
MOVE**

ShelfGenie[®]

a neighbourly[®] company

[Unsubscribe](#)

Professional Organizers in Canada 20 Stancroft Drive Richmond Hill, Ontario L4C 4N1 Canada (647) 805-9923